
 

     

 

Αθήνα, 27 Οκτωβρίου 2020 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

 

Προς: τον Υπουργό Υγείας 

    

Θέμα: «Ανάγκη άμεσης επίλυσης των χρόνιων προβλημάτων που αντιμετωπίζει το 

Ασκληπιείο Βούλας» 

 

Το Σωματείο Εργαζομένων Γ.Ν. "Ασκληπιείο Βούλας", με ανακοίνωσή του, αναδεικνύει τα 

μεγάλα προβλήματα που αντιμετωπίζει το Νοσοκομείο και πρέπει να επιλυθούν άμεσα, με 

δεδομένο και το δεύτερο κύμα της πανδημίας του κορονοϊού που χτυπά τη χώρα μας. 

 

Όπως αναφέρεται στην ανακοίνωση: 

 

Το Ασκληπιείο Βούλας υποφέρει από την υποστελέχωση, όταν αποτελεί «καμάρι» για τη 

Διοίκηση η πρόσληψη μόλις 55 Νοσηλευτών με επικουρικές συμβάσεις και μόλις 20 

επικουρικών Γιατρών. Από τον Αύγουστο, στη λειτουργία του νοσοκομείου μας 

προστέθηκαν επιπλέον 24 παθολογικές κλίνες Covid19, χωρίς να προσληφθεί ΟΥΤΕ 

ΕΝΑΣ ΠΑΘΟΛΟΓΟΣ, ΠΝΕΥΜΟΝΟΛΟΓΟΣ, ΕΝΤΑΤΙΚΟΛΟΓΟΣ.  

 

Η ίδια ακριβώς εικόνα ισχύει και για τη ΜΕΘ Covid19 του νοσοκομείου μας, όπου ο 

αριθμός των Νοσηλευτών είναι σαφώς κάτω από τα όρια ασφαλείας: Μόλις 28 Νοσηλευτές 

καλούνται να καλύψουν ΜΕΘ 12 κλινών, όταν χρειάζονται τουλάχιστον 36 συνάδελφοι.  

 

Το μόνο Δημόσιο νοσοκομείο στα Νότια προάστια, δεν έχει μοριακό αναλυτή. Αλλά, ακόμη 

και να είχαμε το μηχάνημα, δεν θα είχαμε Βιοπαθολόγους και Παρασκευαστές για να το 

δουλέψουν. Και κάπως έτσι, κερδοσκοπούν σε βάρος της δημόσιας υγείας τα ιδιωτικά 

διαγνωστικά κέντρα της περιοχής. 

 

Κατόπιν των παραπάνω,  

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΕΡΩΤΗΣΕΩΝ:

1117

Ημερομ. Κατάθεσης:

27/10/2020



Ερωτάται ο κ Υπουργός: 

1. Ποιες άμεσες πρωτοβουλίες ενίσχυσης του Ασκληπιείου Βούλας προτίθεται να 

λάβει; 

2. Θα στελεχωθεί άμεσα το Νοσοκομείο με μόνιμο προσωπικό όλων των ειδικοτήτων 

με επείγουσες διαδικασίες; 

 

Η ερωτώσα βουλευτής 

 

Φωτεινή Μπακαδήμα 




